

شهادة تسجيل الأعمال الإستشارية الكهربائية
Electrical Consultancy works Registration Certificate

Effective Date of Registration: 19/05/2015
Registration No CS 003/2015



مجلس مراجعة قواعد التوزيع
DISTRIBUTION CODE REVIEW PANEL

We certify that **Ritaj Engineering & Consultants** P.O. Box. 1789 P.C133 Reg.No **285/2011** has been registered with this Panel as a Consultant Co. with this panel for the following category/categories:

نشهد بأن رتاج للاستشارات الهندسية ، ص.ب 1789 ر.ب. 133 ، الترخيص المهني م 2011/285 قد تم تسجيلها لدى المجلس كشركة إستشارية في الدرجة/الدرجات التالية:

Grade 1: Provide expert design, tendering, engineering, surveying and supervision services for power projects of all sizes in (< 132 kv) voltage grade and 33/11 kv substation.

الأولى: خدمات التصميم، العقود، الهندسة ، المسوحات، وخدمات الإشراف لمشاريع الطاقة الكهربائية ذات الجهد الكهربائي الأقل من 132 ك.ف. ومحطات ذات المحولات 11/33 ك.ف.

Grade 2: Provide expert design, tendering, surveying services only for power projects of all sizes in (< 132 kv) voltage grade and 33/11 kv substation.

الثانية: خدمات التصميم، العقود، الهندسة ، المسوحات لمشاريع الطاقة الكهربائية ذات الجهد الكهربائي الأقل من 132 ك.ف. ومحطات ذات المحولات 11/33 ك.ف.

Expiry Date: 19/05/2018

تاريخ إنتهاء الشهادة: 2018/05/19م

رئيس مجلس مراجعة قواعد التوزيع
Chairman of Distribution Code Review Panel

Notes:

- Application shall be submitted for renewal purpose six months before expiry date.
- DCRP must be informed immediately for any changes in technical staff of the organization.
- Registration on higher category covers the work of lower category/ categories.

ملاحظات:

- يجب أن يتم تقديم طلب التجديد قبل ستة أشهر من تاريخ إنتهاء الشهادة.
- يجب إخطار مجلس مراجعة قواعد التوزيع بأي تعديل يتم في العمالة الفنية في المؤسسة فوراً.
- التسجيل في الدرجة الأعلى يشمل أعمال الدرجة/ الدرجات الأقل



Licensing Terms and Conditions:

The registered Consultant shall comply with the following:

- 1- Applicable Prevailing Omani Laws.
- 2- Distribution Code and its Amendments.
- 3- Health, Safety & Environment Rules for licensed consultant companies.

Note: Distribution Code Review Panel has the full right to cancel/ suspend this certificate in case the consultant is found to be in breach of any the licensing terms & conditions or not complying with the requirement of the category registered for.

شروط الترخيص:

يجب على الإستشاري المسجل الإلتزام بما يلي:

- ١- القوانين العمانية سارية المفعول ذات الصلة.
- ٢- قواعد التوزيع وتعديلاتها.
- ٣- معايير الصحة والسلامة والبيئة لشركات الإستشارات الكهربائية المرخصة.

ملاحظة:

يحق لمجلس مراجعة قواعد التوزيع سحب / تعليق هذه الشهادة في حال تبين إخلال الإستشاري بأي من شروط الترخيص الواردة أعلاه أو عدم استيفاءه لاشتراطات الدرجة المسجل بها.